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Podlehnik 9 

2286 PODLEHNIK  
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Podlehnik, ki je bila v četrtek, 14. julija 2005 s 
pričetkom ob 19.00 uri v županovi pisarni. 
 
Sejo je v skladu s poslovnikom sklical župan, g. Vekoslav Fric. 
 
PRISOTNI:  

- župan, g. Vekoslav Fric 
- člani občinskega sveta: Alojz Grabrovec, Anton Žerak, Peter Feguš, Alojz Novak, 

Janez Trafela.  
- Izostanek od seje sta opravičila člana občinskega sveta: Jožica Svenšek in Milan 

Vidovič 
- Članica Nadzornega odbora: Cvetka Turk 
- Delavca občinske uprave: tajnik – Miran Krajnc in za zapisnik Otilija Grabrovec 
- Mediji: ga. Simona Meznarič/Štajerski Tednik Ptuj in g. Podbrežnik/Večer Ptuj. 

 
Uvodni pozdrav je podal župan, g. Fric, potem pa predstavil dnevni red seje. Pri tem je 
poudaril, da je prišlo v predlagani točki 6, 7 in  8 do tehnične napake. Gre namreč za prvo 
branje – obravnavo sprememb in dopolnitev statuta, poslovnika in Odloka o nadomestilu 
stavbnega zemljišča, torej zgolj za obravnavo in ne za potrditev, kot je napisano.  
Predlagal je tudi dodatno točko DR in sicer s točko: 
- Obravnava in potrditev letnih programov športa in kulture za leto 2005. 
 
V razpravi, ki je sledila, je g. Trafela, kot predsednik Komisije za statutarna vprašanja, volitve 
in imenovanja,  pojasnil, da so bile včeraj komisiji predstavljene predlagane spremembe in 
dopolnitve statuta in poslovnika – predstavil jih je pripravljalec sprememb Inštitut za lokalno 
samoupravo in regionalni razvoj – v naslednjih dveh mesecih pa naj bi člani občinskega sveta 
dali na predloge še svoje predloge.  
 
Potem je dal župan predlagani in dopolnjeni dnevni red na glasovanje. Soglasno so ga 
potrdili v naslednji vsebini: 
 
 

1. Obravnava in potrditev zapisnika 12. seje občinskega sveta 
2. Obravnava in potrditev zaključnega računa 2004 
3. Poročilo o realizaciji proračuna 2005 v obdobju od 1.1. do 30.6.2005 
4. Obravnava in potrditev Pravilnika o sofinanciranju programov društev na področju 

ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini 
5. Obravnava in potrditev Pravilnika o vrednotenju programov športa v občini 
6. Sprejem letnih programov za sofinanciranje kulturnih in športnih programov v Občini 

Podlehnik za leto 2005 
7. Obravnava Osnutka sprememb in dopolnitev Statuta Občine Podlehnik 
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8. Obravnava Osnutka sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Podlehnik 

9. Obravnava  Odloka o nadomestilu stavbnega zemljišča 
10. Pregled in potrditev sklepov komisij 
11. Vprašanja in pobude 

 
 
 
K točki 1
 
Oglasil se je župan, g. Fric in povedal, da so sklepi prejšnje seje občinskega sveta v glavnem 
uresničeni, da pa še se vedno zbirajo ponudbe v zadevi asfaltiranja cest. 
Pripomb na zapisnik ni bilo, zato ga je dal župan na glasovanje. Člani občinskega sveta so ga 
soglasno potrdili. 
 
 
K točki 2 
 
Uvod k točki je podal župan in povedal, da gre obravnavo ZR in da pričakuje na zaključni 
račun pisna vprašanja. Povedal je še, da bo zaključni račun 2004 posredovan v revizijo 
revizijski hiši Abeceda, ki je bila izbrana po javnem zbiranju ponudb. 
 
V razpravo se je vključil g. Feguš in povedal, da so svetniki politično izbrani in da se vsi ne 
spoznajo na strokovno presojo zaključnega računa – zato pa da ima zakon »varovalko« v 
Nadzornem odboru. Najprej da mora zaključni račun »predelati« Nadzorni odbor in podati 
poročilo. Povedal je še, da se predsedniku NO ne pošilja vabila z gradivom za seje občinskega 
sveta in da se s tem krši statut in poslovnik.  
Na izvajanje g. Feguša se je navezal župan, g. Fric in povedal, da je Nadzornemu odboru 
omogočeno delovanje – imata prostor (ključ), računalnik, dobila bosta vse podatke, ki jih 
bosta pisno zahtevala. Da bi izdelala poročilo na zaključni račun, ju ne bo več prosil, je še 
povedal.  
 
Potem se je oglasil g. Žerak, podprl razmišljanje g. Feguša in predlagal županu in predsedniku 
NO, da poskušata uskladiti nesoglasja, saj da vse to že jemlje energijo in kvari razpoloženje 
za normalno delo. Potem je v zvezi z NO izzval g. Turkovo, nakar se je oglasil župan, g. Fric 
in povedal, da se bo pogovarjal samo s predsednikom NO, g. Cesarjem in ne z go. Turkovo. 
Zaključil je s predlogom, da se obravnava ZR prenese na neko drugo sejo OS in upanjem, da 
bo do takrat pa že izdelano poročilo najete revizijske hiše in Nadzornega odbora. Župan se je 
tudi zadolžil, da bo sklical sejo, na katero bo povabil predsednika NO in člane OS in da bodo 
zadeve dorekli.  
 
Člani občinskega sveta so predlog župana podprli in sprejeli naslednji 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se obravnava Zaključnega računa 2004 
prestavi na naslednjo sejo OS, ko bo izdelano poročilo Nadzornega odbora in najete revizijske 
hiše. Zadolžuje tudi župana, g. Frica, da skliče razgovor s predsednikom NO in člani 
občinskega sveta v zadevi, kako delovati v naprej.  
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K točki 3 
 
Uvod k točki je podal župan, g. Fric. Povedal je, da je računovodja na dopustu in da je podano 
poročilo nekoliko pomanjkljivo oziroma je narejeno po večjih postavkah. Poročilo so prisotni 
prejeli z vabilom na sejo. Povedal je še, da prilivi  pritekajo dokaj planirano in da nekoliko 
zaostajajo le sredstva za športno dvorano, saj bodo situacije zapadle v plačilo šele septembra. 
Manjši da bo priliv tudi na Mednarodnem mejnem prehodu Gruškovje, kjer prehod še ni 
fizično razdeljen na občini Podlehnik in Žetale. Trenutno se bodo sredstva na izstopu delila 
50:50 med občinama Podlehnik in Žetale. Največje korekcije da bodo morale biti na cestah, 
saj so le te zaradi nenehnih neurij slabo prevozne. Indeksacija da bo potrebna tudi pri 
socialnih transferjih, nekaj pa tudi pri subvencioniranju obrestnih mer za kredite v 
gospodarstvo in kmetijstvo, kjer da je letos več vlog. Prisotnim je tudi zagotovil, da bo 
polletno poročilo, ki bo razdelano na manjše postavke, poslano svetnikom najkasneje do 
naslednje srede. Zaključil je z upanjem, da letošnje leto še ne bo težavno, da pa bo v 
naslednjem letu potrebno iskati ustrezne rešitve. Rebalans proračuna 2005 da bo predstavljen 
septembra, že v avgustu pa da bo obravnavan po komisijah 
 
Potem se je v razpravo vključil g. Žerak in povedal, da mu je žal, ker računovodja ni prisoten, 
ker da bi želel dodatna pojasnila. Župan da je zadevo zelo optimistično predstavil, da pa je 
sam ne vidi tako. Realizacija da je komaj  35 %, poraba na tekočih odhodkih pa že 65 % - če 
bi ne prišlo teh 70 mio SIT, da bi zadeva zgledala čisto drugače . Skrbi da ga, kako bomo 
poravnavali situacije za šolo oziroma športno dvorano, ko bodo začele zapadati v plačilo.  
Povedal je tudi, da je dinamika porabe sredstev nezmanjšana, kljub temu, da je bilo 
dogovorjeno, da bomo porabo na vseh postavkah poskušali zmanjšati. Po posameznih 
postavkah da so tako velika odstopanja, da je rebalans nujen, sicer pa da je nujno sprejeti neke 
ukrepe, da izpeljemo investicijo. Nujno da je treba nekaj narediti, da se ne bo toliko 
zapravljalo na tekočih odhodkih. 
 
 
 
K točki 4 
 
 
Pravilnik o sofinanciranju programov društev na področju ljubiteljske kulturne dejavnosti v 
občini so prisotni prejeli z vabilom. Obrazložitev k podanemu pravilniku je podal predsednik 
komisije za šolstvo, kulturo in šport, g. Feguš in pri tem poudaril, da v kolikor bodo na podani 
pravilnik kakšni popravki od strani Ministrstva za kulturo, kamur smo ga poslali v presojo, da 
jih bo OS upošteval na eni izmed naslednji sej. 
 
Razprave na pravilnik ni bilo, zato ga je župan dal v potrditev. Prisotni so ga soglasno 
potrdili. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik potrjuje Pravilnik o sofinanciranju programov 
društev na področju ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Podlehnik.  
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K točki 5 
 
 
Uvod k točki je podal g. Feguš, predsednik komisije za šolstvo, kulturo in šport. Tudi na 
Pravilnik o vrednotenju programov športa v Občini Podlehnik, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev ni bilo pripomb in so ga prisotni soglasno potrdili.  
 
SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik potrjuje Pravilnik o vrednotenju programov športa 
v Občini Podlehnik, ki se sofinancirajo iz proračunskih sredstev. 
 
 
 
K točki 6 
 
Prisotni so soglasno potrdili: 
 

- letni program športa Občine Podlehnik za leto 2005, ki glasi:  
 

1. člen 
 

Letni program športa v Občini  Podlehnik  za leto 2005 zagotavlja, da bo Občina Podlehnik      
v občinskem proračunu za leto 2005 izvajalcem športnih programov namenila  =2.430.000,00 
SIT sredstev za izvajanje programov športa, ki se financirajo iz javnih sredstev. 
 

2. člen 
 

Iz proračuna Občine Podlehnik  za proračunsko leto 2005 se zagotovijo sredstva za: 
    – dotacije društvom na področju športa, 
    – sofinancira se vsebina programov športa, ki jih nosilci in izvajalci športne dejavnosti 
prijavijo skladno s pogoji javnega razpisa. 
 

3. člen 
 

Merila in kriteriji za vrednotenje programov športa: 
 
Izvajalci športnih programov so na osnovi kazalcev za razširjenost in uspešnost točkovani, 
rangirani in sofinancirani. Kazalci so določeni v pravilniku. 
      
 
    I. ŠPORTNA VZGOJA OTROK IN MLADINE 
 
    1. ŠPORTNA VZGOJA PREDŠOLSKIH OTROK 
    1.1. Interesna športna vzgoja predšolskih otrok: 
    Skladno s pravilnikom se sofinancirajo: 
    – izvajanje programa Športne značke – Zlati sonček 
    – izvajanje akcije Ciciban planinec 
    -  izvajanje športne dejavnosti, ki jih organizirajo športna društva in drugi izvajalci 
 
 
    2. ŠPORTNA VZGOJA ŠOLOOBVEZNIH OTROK 
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    2.1. Interesna športna vzgoja šoloobveznih otrok: 
    Skladno s pravilnikom se sofinancirajo: 
    – izvajanje programa Športne značke – Zlati sonček 
    – izvajanje programa Krpan 
    – izvajanje programa Planinstva 
    - izvajanje akcije Naučimo se plavati 
    – izvajanje drugih 80-urnih programov na skupino, v kateri je najmanj 12 in največ 20 
otrok 
    – sofinanciranje šolskih športnih tekmovanj: 
    Programi se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
 
 
    2.2. Športna vzgoja otrok, usmerjenih v kakovostni šport: 
Izvajalci programa morajo izpolnjevati pogoje, merila, normative, ki so določeni  s 
Pravilnikom o vrednotenju programov športa v Občini Podlehnik, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev. 
    Sofinancirajo se: 
    – število ur uporabe objekta, 
    – strokovni kader, 
    – materialni stroški programa. 
    Programi se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
 
    3. ŠPORTNA VZGOJA MLADINE 
    3.1. Interesna športna vzgoja mladine: 
    Skladno s pravilnikom se sofinancira: 
    – strokovni kader in objekt za 80-urne programe na skupino, v kateri je najmanj 12 in 
največ 20 mladih. 
    Programi se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
 
    3.2. Športna vzgoja mladine, usmerjene v kakovostni šport: 
    Izvajalci programa morajo izpolnjevati pogoje, merila, normative, ki so določeni s 
Pravilnikom o vrednotenju programov športa v Občini Podlehnik, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev. 
    Sofinancira se: 
    – število ur uporabe objekta, 
    – strokovni kader. 
    Programi se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
      
 
    II. ŠPORTNA REKREACIJA 
 
    Izvajalci programa morajo izpolnjevati pogoje, merila, normative, ki so določeni s 
Pravilnikom o vrednotenju programov športa v Občini Podlehnik, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev. 
    To vrsto športne dejavnosti plačujejo občani praviloma sami. Vendar se zaradi javnega 
interesa po vključevanju čim večjega števila občanov v športno aktivnost sofinancira iz 
občinskega proračuna sledeče: 
    – največ 80 ur strokovnega kadra/skupino, le starejšim občanom od 65 let starosti, 
    – največ 80 ur najemnine objekta/skupino. 
    V skupini mora biti vsaj 12 udeležencev. 
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    Programi se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
      
 
    III. IZOBRAŽEVANJE, USPOSABLJANJE IN IZPOPOLNJEVANJE 
STROKOVNIH KADROV 
 
Za sofinanciranje šolanja in izpopolnjevanja strokovnih kadrov lahko kandidirajo le tisti 
izvajalci, ki uresničujejo programe iz tega pravilnika. 
Izvajalci programa morajo izpolnjevati pogoje, merila, normative, ki so določeni s 
Pravilnikom o vrednotenju programov športa v Občini  Podlehnik, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev. 
Programi se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
 
 
IV. ŠPORTNE PRIREDITVE 
 
Zagotovijo se sredstva za sofinanciranje organizacije športnih prireditev na ravni občine, 
medobčinski, regijski, državni in mednarodni ravni. 
Športne prireditve morajo izpolnjevati pogoje, navedene v Pravilniku o vrednotenju 
programov športa v Občini Podlehnik, ki se sofinancirajo iz proračunskih sredstev. 
Prireditve se sofinancirajo po enakih merilih, normativih, ki so priloga pravilnika. 
 
 
V. DELOVANJE ŠPORTNIIH DRUŠTEV 
 
Športnim društvom se sofinancira njihovo delovanje. 
Merilo za določitev obsega sofinanciranja delovanja društev je število članov s plačano 
članarino. 
 

4. člen 
 

Na osnovi sprejetega Letnega programa športa v Občini Podlehnik  bo župan objavil javni 
razpis za sofinanciranje programov športa v Občini Podlehnik za leto 2005. 
 
  
 
-  letni program sofinanciranja kulturnih programov v Občini Podlehnik za leto 2005 
 
 
Na osnovi 22. člena zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo, bo Občina Podlehnik 
v okviru letnega programa sofinancirala in vsebinsko pokrivala naslednje dejavnosti: 
 

1. Na podlagi pravilnika o vrednotenju kulturnih  programov v Občini Podlehnik bomo v 
letu 2005 zagotavljali sredstva za izvajanje kulturnih programov v višini 990.000,00  
SIT.  

2. Sredstva 200.000,00 SIT bomo v letu 2005 namenili za varstvo kulturne dediščine. To 
zajema tudi urejanje prostora z vidika varstva kulturne  in naravne dediščine. 

3. Redno delovanje pihalnega orkestra bo v letu 2005 Občina Podlehnik omogočila z 
sofinanciranjem prioritetnih programov na področju kulture z sredstvi v višini 
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1.300.000,00 SIT. Ta sredstva naj imajo v proračunu Občine Podlehnik posebno 
postavko. 

4. Delovanje društev in skupin OŠ Podlehnik preko JSKD Ptuj, bomo omogočili z 
sredstvi v višini 150.300,00 SIT. 

5. Sredstva 50.000,00 SIT bomo namenili za izredne dosežke na področju kulture na 
ravni države. 

 
 
 
 
 
 
Povzetek: 
 
1. Redni programi društev      940.000,00 SIT 
2. Ohranjanje kulturne dediščine     200.000,00 SIT 
3. Pihalni orkester               1.300.000,00 SIT 
4. Delovanje društev preko JSKD Ptuj    150.300,00 SIT 
5. Nagrade za izredne dosežke       50.000,00 SIT 
        _______________________ 
                 2.640.300,00 SIT 
 
 
Vrednost letnega programa skupaj je =2.640.300,00 SIT.     
 
 
 
K točki 7,8,9 
 
Prisotni so točke 7,8 in 9 obravnavali v paketu – gre za prvo branje sprememb in dopolnitev 
statuta, poslovnika in odloka o nadomestilu za stavbna zemljišča, ki jih je pripravil Inštitut za 
lokalno samoupravo in regionalni razvoj in jih včeraj predstavil na Komisiji za statutarna, 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Le ta naj bi se v tej zvezi sestala okrog 1. 
septembra 2005. 
 
Prisotni so nato soglasno potrdili naslednji  
 
SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se vsi predlogi in pripombe na  

- Osnutek sprememb in dopolnitev Statuta Občine Podlehnik, 
- Osnutek sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Podlehnik in 
- Osnutek Odloka o nadomestilu stavbnega zemljišča, 

posredujejo na sedež Občine Podlehnik do 20. avgusta 2005.  
 
 
 
K točki 10 
 
 
Prisotni so potrdili naslednje sklepe komisij: 
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1. komisije za šolstvo, kulturo in šport: 
 
 

1. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se spremeni zadnji odstavek 8. 
člena Pravilnika o vrednotenju programov športa v Občini Podlehnik, ki se 
sofinancirajo in proračunskih sredstev. Razporeditev zadržanih ali vrnjenih sredstev  
opravi občinski svet in ne župan.  

2. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se vlogi družine Glažar iz 
Rodnega vrha 44 ugodi in zaradi enakih možnosti vsem šolarjem poveže šolsko 
avtobusno progo bodisi v smeri Gorce, bodisi v smeri Stajne. 

3. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se vlogi OŠ Cirkulane-Zavč za 
finančno pomoč šahistu Žanu Belšak,  ne ugodi, saj občina nima razpoložljivih 
sredstev.  

4. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik predlaga županu, da športne priprave Sluga 
Davorina podpre s sponzorskimi sredstvi. 

5. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se  v zadevi projekta Uvajanje 
mladih v znanost,  pridobi podatek, koliko naših občanov  je bilo vključenih v ta 
projekt in o zadevi  šele nato odloči. 

6. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik predlaga županu, da mednarodni slikarski Ex 
Tempore Žetale 2205 podpre s sponzorstvom. 

7. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da Občina Podlehnik ne pristopi k 
ustanavljanju javnega zavoda Zavod za šport Ptuj. Občina bo razmerja urejevala 
pogodbeno. 

 
 

2. Komisije za otroško varstvo, socialno varstvo in zdravstvo: 
 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se JZ Zdravstveni dom Ptuj povpraša 

- koliko občin je pristopilo k sofinanciranju investicije – izgradnji prostorov za potrebe 
nujne medicinske pomoči in reševalne postaje v ZD Ptuj,  

- katere so te občine in  
- kaj pomeni, če določena občina ne pristopi k sofinanciranju? 
 
 

2. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se g. Vaupotič Franca iz Sedlašeka 
97/a povabi, da vlogo dopolni s: 

- predračunsko vrednostjo letovanja za otroka Mihaela, 
- vrednostjo, ki jo bo pokrival ZZZS, 
- vrednostjo, ki jo je dolžan sam pokrivati in 
- potrdili izplačevalca dohodkov in prejemkov  o višini dohodkov v zadnjih 3 mesecih 

(za vse družinske člane). 
Pripombo, ki jo je g. Vaupotič napisal v zadevi plačila šolskih prevozov za bolanega otroka 
Mihaela (sklep v tej zvezi je sprejel občinski svet na svoji 12. redni seji) je komisija vzela na 
znanje in meni, glede na navedbe občinske uprave, da je izračun prevozov pravilno 
obračunan.  
 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik ne podpre programa reintegracije Naprej zmorem 
sam/a, saj v proračunu za ta namen ni planiranih sredstev.  
 
 

 8



Potem se je oglasil g. Žerak v imenu Komisije za gospodarstvo in povedal, da komisija sicer 
nima sklepov za potrjevanje, da pa trenutno delajo na pridobivanju ponudb za kredite v 
gospodarstvu in kmetijstvu. Povedal je še, da je letos več zainteresiranih za kredite kot 
prejšnja leta in da vljudno prosi kolege svetnike, da bi ga podprli, v kolikor bi bila 
proračunska postavka v tej zvezi preskromna in bi jo bilo potrebno z rebalansom povečati.  
 
 
K točki 11 
 
Vprašanja in pobude so podali naslednji člani občinskega sveta: 
 

1. G. Trafela, ki se je navezal na pisanje v Štajerskem Tedniku v zadevi bivše OŠ Rodni 
vrh. 

Prisotni so v tej zvezi sprejeli naslednji  
 
SKLEP: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme zavezo g. Novak Alojza, da bo v zadevi 
ureditve odnosov za objekt bivše OŠ Rodni vrh sklical sestanek z g. Mesaričem, 
predstavnikom LDS Ptuj.  
 

2. G. Žerak je izpostavil vprašanje glede ureditve lastništva »zadružnega doma 
Podlehnik«.  Težko da posluša očitke, da je ta občinski svet »zamočil«, da občina še ni 
lastnik tega objekta in da ga zanima, kako daleč so speljane pravne poti v tej zvezi. 
Želi tudi več informacij  in zanima ga, kako to, da le občini Podlehnik in Markovci 
nista izpeljali etažnega lastninjenja. Zadevo da želi raziskati, zato jo bo uvrstil na 
dnevni red komisije za gospodarstvo. 

 
3. Go. Turk Cvetko je zanimalo: 
- kdo vrši nadzor nad zbiranjem takse na MMP Gruškovje, predvsem na izstopu, kjer se 

taksa deli z Občino Žetale,  
- kdo pobira takso, glede na to, da je firmi Eko tax potekla pogodba za pobiranje,  
- ali je občinski svet sprejel sklep, da se taksa na izstopu deli 50:50 z Občino Žetale 
-  in kje točno bo postavljena policijska postaja v Podlehniku. 

Odgovoril je župan, g. Fric in povedal, da se vodijo bloki na izstopu MMP Gruškovje ločeno 
in da imamo evidenco o izvršenih prehodih; da je bil za izvajalca pobiranja takse izveden 
javni razpis; da je delitev sredstev 50:50 trenutna rešitev glede na teritorialno namestitev 
MMP oziroma do takrat, ko bo narejena dejanska razmejitev v naravi in da bo policijska 
postaja zgrajena na travniku v neposredni bližini sedeža občine.  
 

4. G. Grabrovec Alojz je povedal, da k MMP Gruškovje spadajo tudi vse te kolone 
stoječih avtomobilov od MMP Gruškovje  do Hajdine skozi konec tedna, kar pomeni, 
da je cca 50 % gospodinjstev Občine Podlehnik prizadetih zaradi MMP Gruškovje. V 
Občini Žetale da so prizadeta le 3 gospodinjstva in da ni prav, da se taksa deli v takem 
procentu. Meni tudi, da če je bilo asfaltiranje ceste na Jamiče potrebno za potrebe 
MMP, da je bilo potem nujno narediti tudi ustrezna parkirišča v Podlehniku.  

Odgovoril je župan in povedal, da je zgodba okrog pobiranja takse na MMP znana.Država da 
ni še nič naredila okrog tega, zato nam takse še ne zapira. Zagotovo pa da bo moralo priti do 
nekega dogovora in pri tem bo potrebno tudi upoštevati, da je pa del MMP Gruškovje 
vendarle tudi na območju Občine Žetale.  
V razpravo se je vključil tudi g. Žerak in povedal, da bo potrebno dorečti kdo bo upravičen do 
pobiranja takse – ali bo izhodišče  kataster ali kaj drugega.  
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5. G. Feguša je zanimalo, kdaj se bo občina selila v nove prostore – nadstropje 

zdravstvenega doma? Župan je odgovoril, da bo to najverjetneje že do naslednje seje 
občinskega sveta.  

 
6. G. Grabrovec je še opozoril, da občina zelo slabo vzdržuje svoje ceste, predvsem kar 
zadeva odvodnjavanje. Stene, ki jih je skrušila zima in mulde, ki so zasipane, da bodo 
naredile še več škode, zato da je to nujno popraviti. Moti ga tudi to, da pesek za posipanje 
cest od zime še ni pospravljen. Urediti da je potrebno tudi odvodnjavanje na cesti v Gorco 
(pod pokopališčem), saj je nevarnost, da se bo zaradi stalnega ledu pozimi, zgodila 
nesreča, ki jo bo morala plačati občina. Zanimalo ga je tudi, kako je z mrliško vežo na 
Gorci in ali se dela kaj na tem projektu. Odgovore je podal župan, g. Fric.  

 
 Dnevni red je bil s tem izčrpan in seja zaključena ob 21.25 uri.  
 
 
 
ZAPISALA:             ŽUPAN: 
Otilija Grabrovec        Vekoslav Fric 
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